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Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 17 februari 2017, ingekomen op 17 februari 2017, heeft u namens 

de GroenLinks fractie en de PvdA fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Is de informatie juist dat aan de Donkweg Liessel (Deurne) met financiële 
middelen van de provincie stallen worden gesaneerd dan wel verdere 
uitbreiding wordt voorkomen? 
 
Antwoord: Ja, deze informatie is juist. 

 
Zo ja, 
a. Hoe is dan geborgd dat de overlast (geur, fijn stof) in het gebied 

duurzaam vermindert m.a.w. hoe ziet de integrale aanpak eruit?  
 
Antwoord: De vermindering van overlast wordt geborgd in het 

verbeterplan van de locatie Donkweg en daarnaast in het gemeentelijk 

beleid, zie ook 2.c. Ook de door u aangegeven ontwikkeling van 

Coöperatie Snoertse Plak in plaats van de vestiging van Asvam draagt 

belangrijk bij aan het voorkomen van de toename van overlast. 

 
b. Zijn er afspraken gemaakt met de nu nog aanwezige agrarische bedrijven 

zoals Swipigs? Zo ja, welke; en zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord: Nee, met de direct betrokken omwonenden is afgesproken dat 

het verbeterplan van de locatie Donkweg zich enkel richt op afspraken met 

de ondernemer op die locatie. Wel zijn afspraken zijn gemaakt met de 

gemeente Deurne, zie het antwoord onder 1c. 
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c. Zijn er afspraken gemaakt met de gemeente Deurne zodat verdere 
uitbreiding in het gebied niet meer toegestaan kan worden? Zo ja, welke; 
en zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord: Nee, er zijn geen afspraken gemaakt om uitbreiding tegen te 

gaan. Wel zijn met de gemeente-gekoppeld aan het verbeterplan en de 

subsidietoezegging- afspraken gemaakt om nieuwe overlastsituaties te 

voorkomen. De gemeente heeft daarvoor de geurverordening aangepast. 

Daarnaast zet de gemeente in op voorkoming van nieuwe overlast via 

aanpassing van het bestemmingsplan en in het traject van behandeling van 

vergunningaanvragen. Bij de door u genoemde aanvraag gaat het om een 

uitbreiding van 8032 naar 9732 varkens. Door emissiebeperkende 

maatregelen zal met deze aanvraag de geuremissie afnemen van 90.990 

Ou/m3 naar 60.154 ou/m3. 

 
d. Op grond waarvan is besloten tot een financiële tegemoetkoming en hoe 

hoog is deze? 
 
Antwoord: Er is een aanvraag ingediend in het kader van de 

Subsidieregeling Urgentiegebieden Noord-Brabant (SUN). Op grond van 

de regeling is een subsidie van maximaal € 750.000,-  toegekend voor de 

kosten van de bedrijfsverplaatsing. Het verbeterplan dat in 

gezamenlijkheid is opgesteld en geaccordeerd door omwonenden, de 

ondernemer en de gemeente is een voorwaarde voor de toekenning van 

de subsidie.  
 

 

2. Bent u bereid met de gemeente Deurne te regelen dat verdere uitbreiding 
van veehouderij in de buurt niet meer mogelijk is, om daarmee duurzaam 
overlast te verminderen en niet steeds opnieuw nieuwe knelpunten te laten 
ontstaan? Zo ja, op welke termijn; en zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord: Wij zijn bereid om de gemeente Deurne, binnen onze 

mogelijkheden, te ondersteunen om duurzaam de overlast te verminderen en 

het ontstaan van nieuwe knelpunten te voorkomen. De gemeente is in veruit de 

meeste gevallen bevoegd gezag en heeft mogelijkheden om o.a. via 

bestemmingsplan, geurverordening en vergunningverlening te sturen op 

ontwikkelingsmogelijkheden. Deze ondersteuning geven we overigens niet 

alleen aan de gemeente Deurne. 

 

3. Past de groei van intensieve veehouderij in een gebied met veel overlast 
(waar vanwege de overlast al bestuurlijk is ingegrepen) in de transitie naar 
een duurzame veehouderij in Brabant? Zo nee, welke mogelijkheden hebben 
gemeenten en provincie om dergelijke ‘autonome’ ontwikkelingen tegen te 
gaan? 
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Antwoord: Feitelijk is er sprake van een afname van de overlast. 

Via de samenwerking in het Bestuurlijk Platform Omgevingsrecht ontwikkelen 

we samen met gemeenten instrumenten om ongewenste ontwikkeling tegen te 

gaan. Naast juridische instrumenten gaat het ook om omgevingsbewust 

handelen zoals dat met de evaluatie van het urgentieteam bij u onder de 

aandacht is gebracht. Voor bijvoorbeeld de beoordeling rond 

volksgezondheid geeft de “Notitie Handelingsperspectieven Veehouderij en 

Volksgezondheid: endotoxine toetsingskader 1.0”een toetsingskader. 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk ir. A.M. Burger 
  

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 


